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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága 2016. június 28. napján a Városháza 112. számú helyiségében megtartott 

üléséről.  

Jelen vannak:  

 Bodorkos Ádám - bizottsági elnök  

 Nánási Tamás – bizottsági tag 

 Szanyi József- bizottsági tag 

 Molnár Tibor- bizottsági tag 

 Tarjáni István - polgármester 

 dr. Kovács András - jegyző 

 Pomaházi Krisztina - igazgatási osztályvezető 

 László Béláné – Igazgatási Osztály ügyintéző  

 Dr. Csaba János - egészségügyi koordinátor 

 Lengyel Anita – egészségügyi referens 

 Dr. Szabó Kriszta – fogorvos 1. napirendi pontnál 

 

 

Bodorkos Ádám: Köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy 4 fő bizottsági taggal a bizottság 

határozatképes, az ülést 17 00 órakor megnyitja. Dr. Tálas-Tamássy Tamás távolmaradását 

jelezte. A jegyzőkönyv hitelesítésére Molnár Tibor került felkérésre. A kiküldött meghívóban 

szereplő napirendeket javasolja egy, az Egészségház működésével kapcsolatos kérdésekről 

szóló tájékoztatóval kiegészíteni, amit 2. napirendként tárgyalna a bizottság.  
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Szavazás: 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 

alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

 

1) A 3. számú fogorvosi körzet ellátásának kérdéséről 

2) Az Egészségház működésével kapcsolatos kérdésekről 

3) Helyi lakásépítés és vásárlás támogatására kiírt pályázatok elbírálásáról (zárt) 

 
1) A 3. számú fogorvosi körzet ellátásának kérdéséről 

 Bodorkos Ádám: Elmondta, hogy a napirend levételre került a rendes ülésen. Köszönti Dr. 

Szabó Krisztát, aki Dr. Ágh-Bíró Zoltán fogorvostól a praxist megvásárolná és kéri, hogy pár 

mondatban mutatkozzon be a Bizottság tagjainak.  

 

Dr. Szabó Kriszta: Nagyváradon született, 1989. május 27-én. A fogorvosi diplomáját a 

nagyváradi Orvostudományi Egyetem Fogorvos-tudományi Karán szerezte. A gyakorlati 

éveket egy nagyváradi magánklinikán végezte. Budapestre 2015-ben került, ahol elkezdte 

aktivitását egy belvárosi magánklinikán. Ezt követően a Dental-Center Relaxációs 

központban szerződtették általános fogorvosi munkák végzésére. Kitartó, komoly céltudatos 

és végtelen türelmes embernek tartja magát, nem szándékozik mellékállást, másodállást 

elvállalni. Személyes fejlődése nagyon fontos, hazai és nemzetközi kurzusokon vesz részt, 

hosszútávú lehetőséget lát a biatorbágyi praxis megvásárlásában. 

 

dr. Kovács András: Az egyeztetésen egyértelművé vált, hogy Dr. Ágh-Bíró Zoltánt a 

Baumann – Dental Kft nem kereste meg és továbbra is Dr. Szabó Krisztának kívánja eladni 

praxisát. Ezen kívül a Full-Dentál Kft. nyilatkozott, hogy doktornő az alkalmazásában áll. 

Arra, hogy Dr. Szabó Kriszta  hosszútávon gondolkozik-e Biatorbágy vonatkozásában, 

megkapták a választ a doktornőtől . Amennyiben a bizottság elfogadja Dr. Ágh-Bíró Zoltán 

ajánlatát, úgy a héten az előszerződés aláírásra kerülhet, amivel a Full-Dental Kft 

megindíthatja a működéshez szükséges praxisengedélyeztetési eljárás az ÁNTSZ-nél. Ezt 

követően kerül majd sor a feladat-ellátási szerződés aláírására, amiben tisztázásra vár a 

rendelési idő meghatározása, kialakítása, továbbá az Önkormányzati tulajdonában lévő 

rendelő helyiséghasználatára vonatkozóan javasolta, hogy bérleti szerződés kerüljön 

megkötésre, ami magában foglalja a rezsiköltségeket.  Ezen kívül a javasolja, hogy kerüljön 

be a feladat-ellátási szerződésbe, hogy magánrendelésre a doktornő egyelőre nem 

használhatja a rendelőt és annak berendezését.  

Fontos, hogy október 8-ig Dr. Ágh-Bíró Zoltán biztosítja a 3. számú fogorvosi körzet 

betegellátását, mert a rendelő kialakítása még folyamatban van. Megerősíti, hogy Dr. Ágh-

Bíró Zoltánt a praxis elidegenítésével a Full-Dental Kft-n kívül más szolgáltató nem kereste 

meg. A pályázatkiírásával kapcsolatban elmondta, hogy pályázat kiírása csak abban az 

esetben indokolt, ha a bizottság nem fogadja el a doktor úr javaslatát. Az alapellátást ellátó 

orvosé a praxisjog, neki kell a betegeket ellátni.  

 



3 
 

Dr. Csaba János: A válaszok kielégítőek, egy kifogása volt, hogy doktornőnek kevés 

gyakorlata van egy ekkora körzet ellátására, de mivel lelkes, egy-két héten belül bele fog 

jönni.  

 

Bodorkos Ádám: A vitát lezárta és az „A” határozati javaslatot tette fel szavazásra.  

 

Szavazás: 

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága 

60/2016. (VI. 28.) határozata 
 

 

A 3. számú fogorvosi körzet ellátásának kérdéséről 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága az „ A” határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testület felé az 
alábbiak szerint:  

1. előszerződést köt a Full-Dental Kft-vel a 3. számú fogorvosi körzet ellátására,  
2. felkéri a polgármestert a határozat mellékletét képező III. számú fogorvosi körzet 

ellátására vonatkozó előszerződés aláírására, 
3. felhatalmazza a polgármestert, hogy az előszerződés 4.) pontjában szereplő 

feltételek teljesítését követően a feladat-ellátási szerződés megkötéséhez szükséges 
egyeztető tárgyalásokat folytassa le a helyiséghasználattal és rendelési idővel 
kapcsolatban és kösse meg a feladat-ellátási szerződést a Full-Dental Kft-vel.  

 

2. Az Egészségház működésével kapcsolatos kérdésekről 

Tarjáni István: Az Europ-Med Kft-vel kapcsolatos állapotokról szóbeli tájékoztatást először 
2016. június 8-án kaptak Gamal doktortól illetve annak ügyvédjétől. Elmondták, hogy a 
következő napon taggyűlést fog tartani a Kft. és ennek eredményéről beszámolnak az 
Önkormányzat felé. Ez nem történt meg, viszont más forrásból, pontosabban a Budaörs 
város honlapról megtudták, hogy Budaörs Város 2016. június 22. napján tartott képviselő-
testületi ülésén úgy döntött, hogy 30 napos rendkívüli felmondás mellett megszünteti a 
betegellátásra kötött szerződését az Europ-Med Kft-vel és ideiglenesen a Telki Magánkórház 
Kft-t bízza meg és ezzel párhuzamosan pályázatot ír ki a feladat ellátására.  Ez egy új 
helyzet, amiről nem volt tudomásuk, csak arról, hogy nehézkesen működik, de a 
működőképessége fennáll továbbra is a cégnek.  A taggyűlést követően is ez volt a helyzet. 
Ez a döntés viszont alapvetően befolyásolja a betegellátást, hiszen az OEP finanszírozás a 
budaörsi finanszírozással együttesen érvényes csak. Biatorbágynak külön finanszírozása 
nincs, ezt az Europ-Med Kft részére adta meg az OEP. Azt, hogy az Önkormányzat ebben 
az esetben mit tud tenni, hogy mi legyen a következő lépés azt a jogi szakértő még vizsgálja 
és ez az oka annak, hogy a tájékoztató nem tartalmaz határozati javaslatot. Véleménye 
szerint a testületi ülésig döntési javaslat fog születni. A budaörsi döntésről sincs hivatalos 
tájékoztatás, de valószínű, hogy a döntés megszületett. Az Önkormányzat szándéka, hogy 
az ellátás zavartalan legyen, azt hogy ezt hogyan érik el, arra konkrét választ nem tud adni. 
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Lehet, hogy a Telki Kórház Kft vagy más vállalkozás az ideiglenes ellátás céljából 
megkeresésre kerül. Kérdés, hogy milyen módon kaphat Biatorbágy önálló finanszírozást 
erre a szakrendelő működtetésére vagy továbbra is hozzá lesz Biatorbágy. Elég sok kérdés 
nyitott még, viszont azért hogy ez ne informális úton jusson el a Bizottsághoz, ezért 
gondolták úgy, hogy a tájékoztatón keresztül tájékoztatják a Bizottságot. 
 
Dr. Csaba János: A JUMP Consulting Kft veszi át az Europ-Med Kft orvosait és a  
dolgozókat, ez azt jelenti, hogy egy-két gondolkodási idő van. Meg kell keresni az ÁNTSZ-t 
és az OEP-et is. Az OEP-nél kérelmezni kell a kizárólagos finanszírozását Biatorbágynak. 
 
Molnár Tibor: Kérdése, hogy szerződésszerűen hogy lehet az együttműködést 
megszüntetni? 
 
dr. Kovács András: Az Egészségügyi Ellátási szerződés szerint rendkívüli felmondásra van 
lehetőség, amihez Polgármester úr hívta fel Dr. Gamal Eldin Mohamed ügyvezető urat a 
nyilatkozattételre, de nem érkezett meg a nyilatkozat. Addig, amíg ez a nyilatkozat nem 
érkezik meg, addig nehéz a rendkívüli felmondással élni. Minél hamarabb olyan helyzetbe 
kell kerülni, hogy a meglévő információk alapján a következő lépéseket meg tudja tenni az 
Önkormányzat. 
 
Molnár Tibor: A rendkívüli felmondás feltételei fennállnak? Lesz-e pánik? 
 
Tarjáni István: Jelenleg a fizetések és a túlórák kifizetésre kerültek. Ha olyan tényeket kell 
megalapozni, ami a Budaörsi előterjesztés mellékletét képezi, azt indokolni kell. Ez hiányzik. 
Budaörs egy ügyvédi levél alapján hozta meg döntését, ami véleménye szerint kevés a 
döntéshez.  
 
 
Dr. Csaba János: A Napló szerint valóban van szállító tartozás, de a nagyobb baj, hogy 
Kovács Attilának van 6 cége, amiért az Europ-Med Kft kezességet vállalt.  
                                                                                                                                                                            

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a részvételt, azt ülést 17 

30 órakor a nyílt ülést bezárta.  

 

                                                                                                                       
k.m.f. 

                   Bodorkos Ádám                                                 Molnár Tibor 
                   bizottsági elnök                                                 bizottsági tag 
 

 

 

 


